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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Βλέπουν να έρχεται " ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ
Πηγή: ΝΕΑ ΚΡΗΤΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1068.59
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Βλέπουν υα έρχεται"
ιδιωτικοποίηση του ΕΣΥ

Γιατροί και πρόεδροι σωματείων 
εργαζομένων νοσοκομείων 

βάλλουν εναντίον 
του επίμαχου 
νομοσχεδίου

kosmadakis@neakriti.gr

Ρεπορτάζ
Νίκος Κοσμαδάκης

«Ξεκινάει η ιδιωτικοποίηση του δημόσιου 
Συστήματος Υγείας», αναφέρουν γιατροί 
και πρόεδροι σωματείων εργαζομένων νο
σοκομείων, με το νομοσχέδιο που ετοιμά
ζεται να μπει στην Ελληνική Βουλή. Όπως 
υποστηρίζουν, μετο νέο νομοσχέδιο οι ιδι
ωτικές δαπάνες για την Υγεία αυξάνονται, 
πράγμα που σημαίνει ότι καταργείται σε ση
μαντικό βαθμό το κοινωνικό κεκτημένο 
του ΕΣΥ, που είναι η ισότιμη πρόσβαση για 
όλους τους πολίτες.

Τ
αυτόχρονα, αλλοιώνεται ο δημόσιος χαρα
κτήρας του, ενώ θεσμοθετούνται πλέον και 
επίσημα αλλαγές, σύμφωνα και με σχετικά 
δημοσιεύματα, που αποτελούν «πρωτοτυπί
α» για τα ελληνικά νοσοκομεία, όπως είναι τα απο
γευματινά χειρουργεία, τα οποία ωστόσο θα αφο

ρούν εκείνους που μπορούν να καταβάλουν ένα αξι- 
οσέβαστο ποσό για να χειρουργηθούν.
Πιο συγκεκριμένα, σε διαβούλευση βρίσκεται το 

νομοσχέδιο της κυβέρνησης που αφορά το δημόσι
ο Σύστημα Υγείας. Οι προθέσεις της Νέας Δημοκρα
τίας για ένα διαφορετικό Σύστημα Υγείας είχαν κοι
νοποιηθεί προεκλογικά το 2019. Η υγειονομική κρί
ση, ωστόσο, έκανε επιτακτικό το αίτημα να υπάρξει 
αναδιάρθρωση του Εθνικού δημόσιου Συστήματος 
Υγείας. Παρά τις αλλαγές, που κάποιες προϊδεάζουν 
σε εκσυγχρονισμένα συστήματα υγείας, όπως είναι 
ο προσωπικός ιατρός, γιατροί και πρόεδροι σωμα
τείων Δ.Σ. νοσοκομείων κάνουν λόγο για ένα δημό
σιο Σύστημα Υγείας που θα ιδιωτικοποιηθεί. Τέτοιες 
αλλαγές, όπως έχουν κοινοποιηθεί σε αθηναϊκά ρε
πορτάζ, είναι τα απογευματινά ιατρεία, η επιβολή 
ανθρώπων που θα έχουν υπό την επίβλεψή τουςτη 
σταθερότητα του εκάστοτε νοσοκομειακού ιδρύμα
τος καιο προσωπικός ιατρός.
Απέναντι σε αυτήν τη νέα νοσοκομειακή πραγματι

κότητα, ο διευθυντής ΜΕΘ του Βενιζέλειου Νοσοκο
μείου, Ανέστης Κιούλπαλης, υποστήριξε πως, «εάν 
η ΔΕΕΙ μάς δημιούργησε μεγάλα προβλήματα με τη 
ρήτρα αναπροσαρμογής, τότε με την ιδιωτικοποίη
ση του ΕΣΥ θα ζήσουμε μια τραγική κατάσταση. Το 
κόστος της υγείας είναι υψηλό. Δεν το αντέχει ένας 
μέσος άνθρωπος. Και δεν είναι μόνο η ιδιωτικοποί
ηση και το γεγονός ότι θα μπει ένας γιατρός που θα 
λέει στον πολίτη εάν πρέπει να πάει στο νοσοκομεί
ο, είναι συνολικά το κόστος λειτουργίας. Η αποζημί
ωση του ΕΟΠΥΥ έχειαυξήσειτο κόστος και θα μετα
φερθεί στις πλάτεςτων ανθρώπων. Οιάνθρωποιθα 
αναγκαστούν να καλύψουν ασφαλιστικές εισφορές 
που δε θα μπορούν να καλύψουν».
Καινοτομία του νέου συστήματος που προωθείται 

αποτελείοπροσωπικόςγιατρός.Μάλιστα,μοιάζειμε 
τον γενικό γιατρό ή αλλιώς τον general practitioner 
του βρετανικού συστήματος υγείας. Χωρίςτη συναί
νεση του προσωπικού γιατρού, ο ασθενής δεν μπο
ρεί να επισκεφτεί καμία άλλη ειδικότητα, ανεξαρτή- 
τωςτου προβλήματος υγείας.
Μιλώντας για τον προσωπικό ιατρό στην Ελλάδα, 

ο κ. Κιούλπαλης υποστήριξε πως «αυτός ο γιατρός 
θα είναι σαν το γενικό γιατρό του βρετανικού συ
στήματος υγείας. Και να σας πω ότι, στη βάση του 
γενικού γιατρού, έχουμε δει ασθενείς τουρίστες με 
γενικευμένους καρκίνους που δεν έχουν επισκε- 
φτεί καν βρετανικό νοσοκομείο. Αυτοί οι general 
practitioners δεντουςείχαν συμβουλέψει να κάνουν 
μια ακτινογραφία. Θέλει προσοχή το ζήτημα του 
προσωπικού γιατρού».

Παρά τις αλλαγές, που κάποιες προϊδεάζουν σε εκσυγχρονισμένα συστήματα υγείας, όπως είναι ο προσωπικός ιατρός, γιατροί και πρόεδροι σωματείων 
Δ.Σ. νοσοκομείων κάνουν λόγο για ένα δημόσιο Σύστημα Υγείας που θα ιδιωτικοποιηθεί.

κυβέρνηση
κινείται στην 

κατεύθυνση της 
ιδιωτικοποίησης του 
δημόσιου Συστήματος 
Ηγείαςμε ενεργό 
συμμετοχή του ιδιωτικού τομέα 
και μετακύλισρ του κόστους 
στις τσέπες των πολιτών

Γ1ΠΡΓ0Σ ΜΑΝ04ΣΑΚΗΣ,
πρόεδρός Εργαζόμενόν Νοσοκομείου Αγιου 
Νικολάου 99

« ^0

νομοσχέδιο 
προβλέπει τρ 

λειτουργία του 
νοσοκομείου με 
ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια, με 
χαρακτηριστικό παράδειγμα την 
ύπαρζρ CEO, ανώτερου διοικητικού 
στελέχους, όπως ακριβώς συμβαίνει 
σε έναν οποιοόήποτε ιδιωτικό 
επιχειρηματικό όμιλο
Δημητρης Βρμςαλης,

Εάν 
μΔΕΗμάς 

δημιούργησε 
μεγάλα προβλήματα 
μετρρήτρα 
αναπροσαρμογής, 
τότε με την
ιδιωτικοποίηση του ΕΣΗ 
θα ζήσουμε μια 
τραγική κατάσταση

Ανεςτης Κιομλπαλης,
ΔΙΕΥΘΥΝΤΉΣ ΜΕΘ ΒΕΝΙΖΕΛΕΙΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ

99
ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απαιτείται συναγερμός σε κάθε εργαζόμενο
Από την πλευρά του, ο πρόεδρος του Σω

ματείου Εργαζομένωντου Πανεπιστημιακού 
Γενικού Νοσοκομείου Ηρακλείου και μέλος 
του ΓΣ. της ΠΟΕΔΗΝ, Δημήτρης Βρύοαλης, 
εξαπέλυσε τα πυρά του εναντίον της κυβέρ
νησης, η οποία προσπαθεί να μετατρέψει τα 
νοσοκομεία σε επιχειρηματικούς ομίλους, 
όπως λέει.

«Τονομοσχέδιοπροβλέπειτηλειτουργίατου 
νοσοκομείου μειδιωτικοοικονομικάκριτήρια. 
με χαρακτηριστικό παράδειγμα την ύπαρξη 
CEO (Chief Executive Officer), δηλαδή ανώ
τερου διοικητικού στελέχους, όπως ακριβώς

συμβαίνει σε έναν οποιοδήποτε ιδιωτικό επι
χειρηματικό όμιλο. Εξίσου αποκαλυπτικό εί
ναι ότι οτο νομοσχέδιο δηλώνεται σαφώς ότι 
το νέο νοσοκομείο-ΝΠΙΔ θα είναι "πρότυπο 
νοσοκομείο", το οποίο θα θέσει τους κανό- 
νεςγιατημελλοντικήανάπτυξηπαροχώνστην 
Ελλάδα, θυμίζουμεεπίσηςτηνπρόσφατηδή- 
λωση του υπουργού Υγείας, ότι "πιλότος" για 
τη λειτουργία των νοσοκομείων με ιδιωτικο
οικονομικά κριτήρια είναιτο Νοσοκομείο Σα
ντορίνης. που μετονΝ.4386/2016της κυβέρ- 
νησηςΣΥΡΙΖΑλειτουργεί ως"υποκατάστημα" 
της Ανώνυμης Εταιρείας Μονάδων Υγείας

(ΑΕΜΥ Α.Ε.) και εφαρμόζει το δικό του "τι
μολόγιο παροχής υπηρεσιών, νοσηλείας και 
ιατρικών πράξεων της ΑΕΜΥ'. Απαιτείται συ
ναγερμός σε κάθε εργαζόμενο οτις δημόσιες 
μονάδες υγείας, σε κάθε λαϊκή οικογένεια», 
ανέφερε χαρακτηριστικά.

«Η κυβέρνηση κινείται στην κατεύθυνση 
της ιδιωτικοποίησηςτου δημόσιου Συστήμα
τος Υγείας με ενεργό συμμετοχή του ιδιωτι
κού τομέα και μετακύλιση του κόστους στις 
τσέπες των πολιτών. Η Ελλάδα είναι από τις 
πρώτες χώρες της Ε.Ε. σε ιδιωτικές δαπάνες 
υγείας των πολιτών και τώρα με βάση το νέο

νομοσχέδιομεγαλώνουνακόμηπερισσότερο 
οι ιδιωτικές δαπάνες υγείας. Εμείς εκτιμού
με πως ο λαός και η κοινωνία δεν έχουν να 
ωφεληθούν σε απολύτως τίποτε με βάση το 
νομοσχέδιο. Εμείς ως Σωματείο, σε συνεννό
ηση με άλλα σωματεία, καλούμετηνκοινωνία 
να συμμετέχει στην προάσπιση του δημόσιου 
και δωρεάν χαρακτήρα της υγείας. Δεν αφο
ρά το νέο νομοσχέδιο μόνο τους υγειονομι
κούς, αλλά και την κοινωνία», ανέφερε από 
την πλευρά του ο πρόεδροςτου Δ.Σ. του Συλ
λόγου Εργαζομένωντου Γενικού Νοσοκομεί
ου Αγίου Νικολάου, Γιώργος Μανουσάκης.
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1  Kokos xapos για το νομοσχέδιο «Aaipnropos» στην
Υγεία

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

145.2 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Kokos xapos για 
το νομοσχέδιο 
«Aaipnropos» 
στην Υγεία
Αντιδράσεις σχεδόν στο σύνολο του υγειο
νομικού κόσμου έχε προκαλέσει το νομο
σχέδιο των Πλεύρπ - Γκάγκα για την ανο- I 
διάρθρωση των δομών Υγείας. Η κυβέρ
νηση μπορεί να μιλάει για «νοικοκύρεμα»,
«εξορθολογισμό των δαπανών», «ανπμετώ- 
πισητηςσπατάλης» και «ηθικοποίησητου συ
στήματος Υγείας», όμως οι υγειονομικοί το χαρα
κτηρίζουν ως ένα αντιδραστικό νομοσχέδιο, το οποίο βάζε τους 
ιδιώτες στο ΕΣΥ, μετατρέπε τον ΕΟΠΥΥ σε ιδιωηκό ασφαλισττ- 
κό οργανισμό με παροχές σε ανταποδοτική βάση και θεσμοθε- 
τε το απογευμαηνά χερουργεία, όπου η λίστα αναμονής θα πα
ρακάμπτεται από όσους διαθέτουν χρήματα.

Ενδεικτικό είναι πως τόσο η ΠΟΕΔΗΝ όσο και η ΟΕΝΓΕ 
τάσσονται κατά των βασικών αξόνων του νομοσχεδίου «λαιμη
τόμου», τονίζοντας πως επιδίωξη της κυβέρνησης παραμένει 
η εσοδος των ιδιωτών στα δημόσια νοσοκομεία και η μετατρο
πή της δημόσιας υγείας από κοινωνικό αγαθό σε εμπόρευμα.

Εντονες αντιδράσεις, όμως, έχουν ξεσπάσει και στα κόμ
ματα της αντιπολίτευσης. Ο Ανδρέας Ξανθός ανέβασε τους τό
νους, καταγγέλλοντας την κυβέρνηση και υποστηρίζοντας ότι 
το νομοσχέδιο όχι μόνο δεν πρόκεται να συμβάλε στην ανα
βάθμιση του ΕΣΥ και των παρεχόμενων υπηρεσιών, αλλά θα 
ενισχύσε τους επιχερηματίες Υγεας και θα επιβαρύνε την τσέ
πη των πολιτών. Ολα τα παραπάνω ηρομηνύουν πως ο επόμε
νος μήνας θα είναι ιδιαίτερα θερμός για τον χώρο της Υγείας, 
καθώς σίγουρα θα ανττδρόσουν και α υγειονομικοί.
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1  Οι γιατροί πυροβολούν τον νέο νόμο για την Υγεία
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

144.23 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι γιατροί 
πυροβολούν 
τον νέο νόμο 
για την Υγεία
«Βάζει lous ιδιώτεε 
σια νοσοκομεία»

ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ σχεδόν 
στο σύνολο του υγειονο
μικού κόσμου έχει προ- 
καλέσει το νομοσχέδιο 
των Πλεύρη - Γκάγκα για 
την αναδιάρθρωση των 
δομών υγείας. Η κυβέρ
νηση μπορεί να μιλάει για 
«νοικοκύρεμα», «εξορθο- 
λογισμό των δαπανών», 
«αντιμετώπιση της σπατά
λης» και «ηθικοποίηση του 
συστήματος Υγείας», όμως 
οι υγειονομικοί το χαρα
κτηρίζουν ένα ανπδραστι- 
κό νομοσχέδιο, το οποίο 
βάζει τους ιδιώτες στο 
ΕΣΥ, μετατρέπει τον Ε0- 
ΠΥΥ σε ιδιωτικό ασφαλι
στικό οργανισμό με παρο
χές σε ανταποδοτική βά
ση και θεσμοθετεί τα απο
γευματινά χειρουργεία, με 
τα οποία η λίστα αναμο
νής θα παρακάμπτεται από 
όσους διαθέτουν χρήματα

ΗΠΟΕΔΗΝ
Ενδεικτικό είναι πως τόσο 
η ΠΟΕΔΗΝ όσο και η ΟΕΝ- 
ΓΕ τάσσονται κατά των βα
σικών αξόνων του νομο
σχεδίου, τονίζοντας πως 
επιδίωξη της κυβέρνησης 
παραμένει η είσοδος των 
ιδιωτών στα δημόσια νο
σοκομεία και η μετατροπή 
της δημόσιας υγείας από 
κοινωνικό αγαθό σε εμπό
ρευμα. Εντονες αντιδρά
σεις έχουν ξεσπάσει και 
από τα κόμματα της αντι
πολίτευσης.

0 Ανδρέας Ξανθός 
ανέβασε τους τόνους, κα
ταγγέλλοντας την κυβέρ
νηση και υποστηρίζοντας 
όη το νομοσχέδιο όχι μόνο 
δεν πρόκειται να συμβάλει 
στην αναβάθμιση του ΕΣΥ 
και των παρεχόμενων υπη
ρεσιών, αλλά θα ενισχύσει 
τους επιχειρηματίες υγείας 
και θα επιβαρύνει την τσέ
πη των πολιτών.

Ολα τα παραπάνω προ- 
μηνύουν πως ο επόμενος 
μήνας θα είναι ιδιαίτερα 
θερμός για τον χώρο της 
υγείας, καθώς μοιάζει δε
δομένο πως θα αντιδρά- 
σουν και οι υγειονομικοί.
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1  Απλήρωτες εφημερίες, νυχτερινά και αργίες από
τον Φλεβάρη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

403.71 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Απλήρωτες εφημερίες, νυχτερινά 
και αργίες από τον Φλεβάρη
Λεφτά για τους «αναπτυξιακούς» νόμους του κεφαλαίου 
υπάρχουν, όχι όμως για τα δεδουλευμένα των υγειονομικών, 
καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων στο «Θριάσιο»

Α
ν και διανύ- 
ουμε ήδη 
τον Μάη, 
ακόμη δεν 
έχουν εκταμιευ- 
θεί τα αναγκαία 

κονδύλια για το 
2ο τρίμηνο του 
2022 (Απρίλης - 
Μάης - Ιούνης), 
με αποτέλεσμα 
να κινδυνεύει να 
καθυστερήσει η 
πληρωμή της α
ποζημίωσης για 
εφημερίες και 
εργασία νυχτε
ρινή, υπερωρι- 
ακή και σε Κυ
ριακές και αργίες σε δεκάδες χιλιάδες εργαζόμενους 
των δημόσιων μονάδων Υγείας.

Παρά τις φιλότιμες και συνεχείς προσπάθειες των ερ
γαζομένων των αντίστοιχων υπηρεσιών της 2ης ΥΠΕ, συ
νεχίζεται η απαράδεκτα μεγάλη καθυστέρηση στην πλη
ρωμή των δεδουλευμένων των εργαζομένων των Κέντρων 
Υγείας της 2ης ΥΠΕ, στους οποίους εκκρεμεί η καταβο
λή της αποζημίωσης για εφημερίες, εργασία νυχτερινή 
και σε αργίες και Κυριακές από τον περασμένο Φλεβάρη.

Ταυτόχρονα, παραμένει απαράδεκτα χαμηλή η αποζη
μίωση για τις εφημερίες και την εργασία νυχτερινή και 
σε αργίες και Κυριακές των εργαζομένων στις δημόσιες 
μονάδες Υγείας, που εργάζονται μέσα σε συνθήκες αυ
ξανόμενης εντατικοποίησης, με πολλές χρωστούμενες 
μέρες ανάπαυσης και κανονικών αδειών.

Ακόμα πιο προκλητική είναι η συνεχιζόμενη αδικία σε 
βάρος των εργαζομένων που παραμένουν σε αναστολή 
εργασίας, καθώς η σχετική εγκύκλιος - οδηγία της Δι
εύθυνσης Εισοδηματικής Πολιτικής του ΓΛΚ για την ε
φαρμογή του άρθρου 61 του Ν. 4872/21, για τη χορήγη
ση έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης, τους στέρησε αυ
θαίρετα την αναλογία που τους αντιστοιχεί για το χρονι
κό διάστημα των 8 τουλάχιστον μηνών που εργάστηκαν

το 2021.
Τα παραπά

νω αναδεικνύ- 
ει το Σωματείο 
Εργαζομένων 
Νοσοκομείου 
«θριάσιο», ε- 
πιση ραίνοντας 
ότι η απληρω- 
σιά συνιστά 
πρόκληση «ιδι
αίτερα την πα
ρούσα περίοδο, 
που είμαστε α
ντιμέτωποι με 
συνεχείς ανατι
μήσεις στο ρεύ
μα, στα καύσιμα 
και σε είδη βα

σικής ανάγκης, αλλά και με τη συνεχιζόμενη φοροληστεία».
Και προσθέτει: «Αγανάκτηση μας προκαλεί ο ισχυρι

σμός ότι ο κρατικός προϋπολογισμός "δεν αντέχει ού
τε ένα ευρώ αύξηση" για τους εργαζόμενους στο Δημό
σιο, τους ανέργους και τους συνταξιούχους, την ίδια πε
ρίοδο που συνεχίζονται με αλλεπάλληλους "αναπτυξια
κούς" νόμους (του ΠΑΣΟΚ το 2010, του ΣΥΡΙΖΑ το 2016 
και της ΝΔ το 2022) οι επιδοτήσεις και φοροαπαλλαγές 
δισ. ευρώ στους επιχειρηματικούς ομίλους.

Χαρακτηριστικό είναι το παράδειγμα της ΤΡΑΙΝΟΣΕ, 
όπου πρόσφατα υπεγράφη 1 δετής σύμβαση για κρατική 
χρηματοδότηση της ιδιωτικοποιημένης εταιρείας με 50 
εκατ. ευρώ ετησίως (συνολικά 750 εκατ. ευρώ για την ε
πόμενη Ιδετία), σε συνέχεια προηγούμενης παρόμοιας 
σύμβασης της κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ με το ίδιο ετήσιο πο
σό επιδότησης (50 εκατ. ευρώ ετησίως και συνολικά 250 
εκατ. ευρώ για την δετή σύμβαση)».

Το Σωματείο Εργαζομένων στο «θριάσιο» Νοσοκομείο 
απαιτεί να εκταμιευτούν τα αναγκαία κονδύλια και να πλη
ρωθούν τα δεδουλευμένα, να καταβληθεί η αναλογία της 
έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης στους εργαζόμενους σε 
αναστολή εργασίας, να ενισχυθούν με προσωπικό οι α
ντίστοιχες υπηρεσίες της 2ης ΥΠΕ κ.λπ.
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1  Εκρυθμη κατάσταση στο Ογκολογικό «Αγ.
Ανάργυροι»

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

74.72 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκρυθμη κατάσταση
στο Ογκολογικό «Αγ. Ανάργυροι»

Εκρυθμη είναι η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί στο νοσοκομείο 
ΓΟΝΚ «Αγιοι Ανάργυροι» με την υπερεφημέρευση και τη σοβαρή έλ
λειψη σε προσωπικό. Οπως καταγγέλλει η ΕΙΝΑΠ:
• Στο Καρδιολογικό οι γιατροί δηλώνουν εγγράφως και εξωδίκως ή
δη από τέλος του περασμένου Μάρτη πως αδυνατούν να ανταπε- 
ξέλθουν στις εντολές για εξοντωτική υπερεφημέρευση. Αυτονόητος 
πρόσθετος κίνδυνος για τους ασθενείς είναι πως δεν νοείται σήμε
ρα να κάνει αυτόνομη γενική εφημερία για επείγοντα καρδιολογικά 
περιστατικά νοσοκομείο που δεν διαθέτει Αιμοδυναμικό εργαστήριο.
• Στην Πνευμονολογική, είναι αδιανόητα επικίνδυνη η πρόσφατη ε
ντολή της 1ης ΥΠΕ να εφημερεύει το τμήμα σε διαφορετικές μέρες 
από τη γενική εφημερία του υπόλοιπου νοσοκομείου.
• Στο Ουρολογικό οι υπηρετούντες γιατροί έχουν αναρρωτική άδεια 
και στην ουσία η κλινική λειτουργεί με έναν ουρολόγο από το ΓΟΝΚ 
και έναν αποσπασμένο από το «Σισμανόγλειο».

Η Ενωση Ιατρών απαιτεί να αναιρεθούν άμεσα όλες αυτές οι επι
κίνδυνες εντολές, να ενισχυθεί το νοσοκομείο με μόνιμο προσωπικό.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεν βγαίνουν οι βάρδιες στη Μαιευτική κλινική
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

86.11 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΕΡΚΥΡΑΣ

Δεν βγαίνουν οι βάρδιες 
στη Μαιευτική κλινική

Μετά από τρία χρόνια πανδημίας, στο Νοσοκομείο Κέρκυρας α
δυνατεί πλέον να καταρτιστεί το εβδομαδιαίο πρόγραμμα της Μαι
ευτικής κλινικής, όπως καταγγέλλουν οι εργαζόμενοι του νοσοκο
μείου, λόγω ελλείψεων σε προσωπικό.

Συγκεκριμένα, ενώ οι οργανικές θέσεις είναι 12, ο πραγματικός α
ριθμός μαιών που καλούνται να καταρτίσουν το εβδομαδιαίο πρό
γραμμα αυτή τη στιγμή είναι 3, μετά και την παραίτηση μιας επικου
ρικής τον περασμένο Οκτώβρη. Για να μπαλώσει την κατάσταση η κυ
βέρνηση μετακίνησε από το Κέντρο Υγείας Αγίου Μάρκου μια μαία, 
με αποτέλεσμα το ελάχιστο εναπομείναν προσωπικό «να πρέπει να 
εργάζεται νυχθημερόν χωρίς κανένα εβδομαδιαίο ρεπό ξεκούρασης 
και κανονική άδεια».

Οι εργαζόμενοι καταγγέλλουν ακόμα ότι «η συστηματική παραβί
αση του νόμιμου ωραρίου εργασίας και ο εξαναγκασμός σε παράνο
μη εργασία, η παραβίαση του ανώτατου επιτρεπόμενου ημερήσιου 
και εβδομαδιαίου χρόνου απασχόλησης του προσωπικού, αποτελούν 
επίσης ένα ιδιαίτερο κρίσιμο πρόβλημα. Υπό αυτές τις συνθήκες το 
προσωπικό της συγκεκριμένης κλινικής είναι αναμενόμενο να περι- 
έλθει σε καταστάσεις ακραίας σωματικής, ψυχολογικής και πνευμα
τικής κόπωσης σε καθημερινή βάση, να είναι αντιμέτωπο με τις αν
θρώπινες αντοχές του».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Καμπανάκι» για επικίνδυνες λοιμώξεις
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

714.96 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Καμπανάκι» 
για επικίνδυνες 
λοιμώξεις 
στα νοσοκομεία
Από τον μύκητα 
Candida auris
Ανησυχητικά δεδομένα διαμορφώ
νονται στο μέτωπο των νοσοκο
μειακών λοιμώξεων, Ka0ciis κατά τη 
διάρκεια Tns πάνδημέ σε νοσο
κομεία ms Armais εντοπίστηκαν 
περιστατικά από ένα «αναδυόμε- 
νο» πολυανθεκτικό παθογόνο, τον 
μύκητα Candida auris. Ο μύκηταΒ 
επιφέρει υψηλό ποσοστό θνητό- 
τηταε και, εφόσον εντοπιστεί σε 
μια μονάδα, είναι πολύ δύσκολο να 
«εκριζωθεί» από τον χώρο. Σελ. 6
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1  «Καμπανάκι» για επικίνδυνες λοιμώξεις
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 1,6 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Απειλή για επικίνδυνες λοιμώξεις
Ανησυχία προκαλεί ο μύκητας Candida auris που έχει εμφανιστεί σε νοσοκομεία

Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Την εκτίμηση ότι τουλάχιστον 
39.000 ζωέε έχουν σωθεί στη χώ
ρα pas λόγω του εμβολιασμού 
έναντι του κορωνοϊού κάνουν οι 
ειδικοί ετπστήμονεε, που περιμέ
νουν ένα καλοκαίρι με την παν
δημία ms COVID-19 σε ύφεση. 
Την ίδια στιγμή, η απειλή των 
νοσοκομειακών λοιμώξεων από 
πολυανθεκτικά παθογόνα έρχεται 
με ένταση στο προσκήνιο, με νέ- 
ous αναδυόμενουε «εχθροί^» να 
προβληματίζουν tous γιατρούε: 
ήδη ο «επίμονοβ» και επικίνδυ- 
vos μύκητα5 Candida auris έχει 
κάνει την εμφάνισή του σε νοσο
κομεία του λεκανοπεδίου, με tous 
ειδικούε ωστόσο να κάνουν λόγο 
για «ένα πρόβλημα σε εξέλιξη, 
που θα το βρούμε μπροστά pas».

Στα νεότερα δεδομένα στον 
τομέα των λοιμώξεων, στην 
πορεία ms COVID-19 αλλά και 
στίΞ επιπτώσεΐ5 ms στην εξέ
λιξη άλλων απειλών στον χώρο 
ms υγείαΞ αναφέρθηκαν x0es 
οι εκπρόσωποι ms Ελλη vims 
Εταιρείαε Λοιμώξεων, Σωτήρηε 
Τσιόδρα5, Nikos Σύψαε, Βασίλει- 
os Παπασταμόπουλθ5, Αικατερί
νη Αργυράκη, Συμεών Μεταλλί- 
6ns, Μαρία Χίνη και ΑθανάσιΟΞ 
Mixos, με αφορμή το 21ο Πα
νελλήνιο Συνέδριο Λοιμώξεων 
που διοργάνωσε η Εταιρεία και

Αναμένεται ύφεση 
της πανδημίας το καλο
καίρι- Τουλάχιστον 
39.000 ζωές σώθηκαν 
λόγω του εμβολιασμού 
έναντι του κορωνοϊού.

πραγματοποιείται αυτέε τιε ημέ- 
ρεε στην Αθήνα (5-8 Μαΐου, ξε
νοδοχείο Caravel). Ο καθηγη- 
ms Nikos Σύψαε έκανε λόγο για 
«έκρηξη» κατά τη διάρκεια ms 
πανδημίες βακτηριαιμιών από 
πολυανθεκτικά μικρόβια στα νο
σοκομεία ms xcbpas pas, που 
ούτ&ς ή άλλος είναι στιε πρώ- 
τεε χώρεε ms Eupcbnns όσον 
αφορά τιε νοσοκομειακέε λοι- 
μώξες και την υπερκατανάλω
ση αντιβιοτικών. Ο λόγοε ms 
επιδείνωσή ms κατάστασή 
είναι ότι οι υπεύθυνοι για την 
επιτήρηση των νοσοκομειακών 
λοιμώξεων και ms χρήσηε των 
αντιβιοτικών κατά τη διάρκεια 
ms πανδημίαε απασχολήθη
καν σχεδόν αποκλειστικά με 
την COVID-19, με αποτέλεσμα 
να εγκαταλειφθούν τα υπόλοιπα 
προγράμματα. Κατά τη διάρκεια 
ms πανδημίαε, σε νοσοκομεία 
ms Armais εντοπίστηκαν και

Κατά τη διάρκεια της πανδημίας, σε νοσοκομεία της Αττικής εντοπίστηκαν και περιστατικά λοιμώξεων από ένα «ανα- 
δυόμενο» πολυανθεκτικά παθογόνο, τον μύκητα Candida auris, ο οποίος προκαλεί υψηλό ποσοστό θνητότητας και 
εφόσον εντοπιστεί σε μια μονάδα, είναι πολύ δύσκολο να «εκριζωθεί».

Αίτημα ενίσχυσης του ΕΣΥ με λοιμωξιολόγους
«Το μέλλον είναι ολίνον ζοφερό. Οι πανδημίες δεν τελειώνουν. Και
νούργια παθογόνα έρχονται μπροστά μας. Περιβαλλοντικοί και άλλοι 
παράγοντες, όπως πόλεμοι και μετακινήσεις πληθυσμού, θα μας κά
νουν, δυστυχώς, επίκαιρους για πολλά χρόνια ακόμα», τόνισε χθες η 
λοιμωξιολόγος, μέλος της Ελληνικής Εταιρείας Λοιμώξεων, Μαρία Χίνη, 
κατά τη διάρκεια εκδήλωσης με αφορμή το 21ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Λοιμώξεων (5-8 Μαΐου, ξενοδοχείο Caravel). Οπως σημείωσε, «πρέ
πει να έχουμε στήριξη από την πολιτεία όσον αφορά τη στελέχωση των 
μονάδων λοιμώξεων και την ενίσχυση των επιτροπών νοσοκομειακών 
λοιμώξεων, αλλά και για την προσέλευση νέων γιατρών στην εξειδίκευ- 
σή μας». Ενδεικτικό της ανάγκης για καλύτερη στελέχωση των νοσοκο
μείων είναι το ότι προγράμματα παρακολούθησης ασθενών με HIV στις 
μονάδες λοιμώξεων έμειναν πίσω και οι διαγνώσεις νέων περιστατικών 
μειώθηκαν μέσα στην πανδημία, γεγονός που οφείλεται εν πολλοίς στο 
ότι όλοι οι λοιμωξιολόγοι του ΕΣΥ ρίχτηκαν στη μάχη με τον κορωνοϊό. 
Για τον ίδιο λόγο, η επιτήρηση των νοσοκομειακών λοιμώξεων και τα 
προγράμματα για ορθολογική χρήση αντιβιοτικών ατόνησαν.

περιστατικά λοιμώξεων από ένα 
«αναδυόμενο» πολυανθεκτικά 
παθογόνο, τον μύκητα Candida 
auris, ο onoios αποτελεί πρό
βλημα για πολλά νοσοκομεία 
ανά τον κόσμο, προκαλεί υψηλό 
ποσοστό θνητότηταΞ και εφό
σον εντοπιστεί σε μια μονάδα 
είναι πολύ δύσκολο να «εκριζω
θεί» από τον χώρο. Σύμφωνα με 
τον καθηγητή, όλα τα νοσοκο
μεία του λεκανοπεδίου έχουν 
αναφέρει από ένα τουλάχιστον 
περιστατικό. «Το πρόβλημα το

γνωρίζουμε, το μελετάμε. Εχει 
δημιουργηθεί task force που πα
ρακολουθεί το φαινόμενο», ση
μείωσε ο καθηγητήε, ο onoios 
πρόσθεσε ότι λαμβάνονται αυ
στηρά μέτρα και ότι δεν πρέπει 
να πανικοβαλλόμαστε.

Ο καθηγητή5 Σωτήρηβ Τσιό- 
6pas, εστιάζοντα5 στην πανδη
μία, τόνισε ότι είναι απαραίτητο 
να συνεχιστεί η προσπάθεια εμ- 
βολιαστικήε κάλυψηε όλου του 
πληθυσμού. Οπός είπε, τα εμβό
λια για την COVID-19 είχαν σώ

σει έωε τα τέλη Απριλίου τουλά
χιστον 39.000 ζωέε, με ris τρειε 
δόσες να έχουν μεγαλύτερο ρόλο 
στην πρόληψη ms νόσου έναντι 
των δύο δόσεων. Ο i6ios ανέφε
ρε ότι η πλειονότητα του πληθυ
σμού έχει έρθει σε επαφή με τον 
ιό και ότι το φαινόμενο ms υβρι- 
δικήε avooias, όπος ονομάζεται 
η ανοσία από νόσηση και εμβολι
ασμό, αναμένεται να διαδραματί
σει σημαντικό ρόλο το καλοκαί
ρι και στην προσπάθειά pas για 
επάνοδο στην κανονικότητα. Ο 
κ. Τσιόδραε δεν απέκλεισε το εν
δεχόμενο να δούμε νέα έξαρση 
ms navdnpias τον προσεχή χει
μώνα, ενώ χαρακτήρισε αναπό
φευκτο να εμφανιστούν και νέα 
στελέχη του ιού. «Δεν σημαίνει 
ότι η vooos θα είναι πιο επικίνδυ
νη, σημαίνει ότι θα συνεχίσουμε 
την επαγρύπνηση».

Αναφερόμενοε στο μέλλον pas 
με ris μάσκεβ, επισήμανε ότι «η 
άποψή μου είναι oaqms: οι άν
θρωποι χαμηλού κινδύνου σιγά 
σιγά θα περάσουν σε ένα καθε
στώς που δεν θα χρησιμοποιούν 
τη μάσκα. Η μάσκα θα χρησιμο
ποιείται από mus av0pcbnous αυ
ξημένου κινδύνου σε περιόδουε 
αυξημένηε μετάδοσηε του ιού, σε 
xoipous αυξημένηε μετάδοσηε 
του ιού και θα είναι μια συνει
δητή ελεύθερη επιλογή».
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1  Σε ιδιωτική ασφαλιστική εταιρεία μετατρέπουν τον
ΕΟΠΥΥ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-05-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1367.2 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Λούμπεν
Αθλια επίθεση ίου Οικονόμου 
στη Δώρα Αυγέρη
Τη διαγραφή τούγια αντικοινοβουλευτική 
συμπεριφορά ζητά ο ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ.
σελίδα 10
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1  Σε ιδιωτική ασφαλιστική εταιρεία μετατρέπουν τον ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,10 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-05-2022

Ιδ
ιω

τικ
οπ

οί
ησ

η 
ιη

ς 
Υγ

εία
ς Σε ιδιωτική ασφαλιστική εταιρεία 

μετατρέπουν τον ΕΟΠΥΥ
Νομοσχέδιο αποδυνάμωσης του ΕΣΥ από μια κυβέρνηση που δεν διαθέτει το 
«πολιτικό κεφάλαιο» να ασκήσει ακόμα και νεοφιλελεύθερες πολιτικές, τόνισε ο Ξανθός 
για το κατατεθέν σχέδιο νόμου. Την έντονη αντίδραση του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. προκάλεσε 
η νέα πρόκληση Οικονόμου κατά της Αυγέρη με ακατονόμαστους χαρακτηρισμούς

Του
ΚΩΣΤΑ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗ

Ν
εοφιλελεύθερες παρεμβάσεις 
στη λειτουργία του ΕΟΠΥΥ 
κι ακόμα μεγαλύτερη διεΐσ- 
δύση των ιδιωτικών συμφε
ρόντων του χώρου της Υγείας στο δημό
σιο σύστημα περιλαμβάνει το νέο νομο

σχέδιο του υπουργείου Υγείας που ξεκί
νησε να συζητείται χθες σι η Βουλή σε 
επίπεδο Επιτροπής. Ο Λνδρέας Ξανθός 
σημείωσε ότι το νομοσχέδιο «δεν μπορεί 
να αντιμετωπίσει κανένα από τα μείζονα 
προβλήματα» ίου συστήματος Υγείας 
και ετπσήμανεότι η Ν,Δ. επιμένει στηλο- 
γική ότι «ίο κράτος είναι βαρίδι και ιι 
λύση σε όλα είναι η ιδιωτικοποίηση». Κι 
αυτό, κόντρα στις διεθνείς τάσεις, ακόμα 
και συντηρητικών Ευρωπαίων ηγετών, 
όπως ο Μακρόν, για τη σημασία της 
επένδυσης στη δημόσια Υγεία.

Ο τομεάρχης Υγείας του ΣΥΡΙΖΑ- 
Π.Σ. εκτίμησε ακόμα πως το νομοσχέδιο 
δεν είναι μόνο «κατώτερο των ανα
γκών», αλλά και κατώτερο των προσδο
κιών που η ίδια η κυβέρνηση είχε δημι
ουργήσει σε τμήματα της εκλογικής της 
πελατείας, όπως τις ιατρικές ενώσεις και 
τους προμηθευτές. Ο Λν,Ξανθός τόνισε 
ότι αυτή η ανεπάρκεια της κυβέρνησης 
σηματοδοτεί ότι δεν έχει το πολιτικό κε
φάλαιο να επιχειρήσει μια συγκροτημέ
νη παρέμβαση, έστω και νεοφιλελεύθε
ρης κοπής, και να πετύχει τις ελάχιστες 
δυνατές συναινέσεις.

Αντικίνητρα παραμονής 
των γιατρών στο ΕΣΥ

Ο Αν. Ξανθόςεπέκρινετην απροθυμία 
της κυβέρνησης να κάνει ουσιαστικές πα
ρεμβάσεις βελτίωσης των συνθηκών ερ
γασίας και των αμοιβών ίων γιατρών 
προκειμένου να αποτρέπειτην επιστημο
νική μετανάστευση. Κατηγόρησε δε την 
κυβέρνηση πως ουσιαστικά δημιουργεί 
αντικίνητρα για την παραμονή των για
τρών στο ΕΣΥ προκειμένου να χρησιμο
ποιήσει την αυξανόμενη αποχώρηση των 
γιατρών για να δικαιολογήσει την αγορά 
υπηρεσιών από τον ιδιωτικό τομέα. Ειδι
κά για τα απογευματινά χειρουργεία, ο 
Αν. Ξανθός σημείωσε ότι τα δημόσια νο
σοκομεία μετατρέπονται σε«οιονεί ιδιω
τικές κλινικές» με συμμετοχή των πολι
τών κατά 30% στο νοσήλιο.

Ο Λν. Ξανθός είχε αντιπαράθεση με 
τον Θάνο Πλεύρη, καθώς ο υπουργός 
Υγείας ισχυρίστηκε πως η ιδέα του προ

σωπικού γιατρού εφαρμόζεται για πρώτη 
φορά. Ο Αν. Ξανθός ξεκαθάρισε ότι ο θε
σμός του οικογενειακού γιατρού ξεκίνη
σε να εφαρμόζεται για πρώτη φορά ίο 
2017 μέσα από έναν «νόμο-αλλαγή πα
ραδείγματος» της κυβέρνησης του ΣΥΡΙ- 
ΖΛ. Έναν νόμο που η Ν.Δ. και οι ιατρι
κοί σύλλογοι πολέμησαν και η σημερινή 
κυβέρνηση «πάγωσε» για τρία χρόν ια.

«Εν κρύπτω και ηαραβύστω» 
η μοιρασιά της πίτας στον ΕΟΠΥΥ

Ο Λν. Ξανθός έκανε ακόμα λόγο για 
«αμιγώς νεοφιλελεύθερη μετάλλαξη» 
του ΕΟΙί ΥΥ, ο οποίος τείνει να μετατρα
πεί σε ιδιωτική ασφαλιστική εταιρεία. 
Υπογράμμισε ότι για να επιβάλει αυτήτη 
μετάλλαξη του ΕΟΠΥΥ, η κυβέρνηση 
μετατρέπει τη διοίκησή του σε «απολύ
τως αδιαφανή, αντιδημοκρατική και αυ
ταρχική»,. απομακρύνοντας όλους τους 
κοινωνικούς φορείς και δημιουργώντας 
ένα Δ.Σ. μόνο με διορισμένα από την ίδ ια 
πρόσωπα.« Εν κρυπτώ και ηαραβύστω η 
μοιρασιά της πίτας;» αναρωτήθηκε χα
ρακτηριστικά ο Λν. Ξανθός.

Το κρέας που βαφτίστηκε ψάρι
Ο Θ. Πλεύρης επιχείρησε να ισχυρι

στεί πως οι ρυθμίσεις ίου νομοσχεδίου 
δεν είναι αρεστές στους παρόχους υπη
ρεσιών Υγείας στον ΕΟΠΥΥ και στα 
ιδιωτικά συμφέροντα του χώρου της 
Υγείας. Ο Θ. 1 Ιλεύρης υποστήριξε πως οι 
ιδιωτικές κλινικές δεν επιθυμούν τα απο
γευματινά χειρουργεία και ότι αυτό το 
μέτρο αποτελεί «ενδυνάμωση» και όχι 
αποδυνάμωσα του ΕΣΥ.

Ο 0. Πλεύρης υπερασπίστηκε την απο
μάκρυνση των επιστημονικών ενώσεων 
από τοΔΧ, του ΕΟΠΥΥ με το πρόσχημα 
ότι είναι ταυτόχρονα και πάροχοι, άφησε 
όμως ανοιχτό το ενδεχόμενο να υπάρχει

εκπροσώπηση της ΕΣΑμεΑ 'Οσον αφο
ρά τον ατομικό γιατρό, ο Θ. Πλεύρης 
ισχυρίστηκε πως ο νόμος του ΣΥΡΙΖΛ 
του 2017 «απέτυχε», καθώς κατέληξε να 
δίνει ίση αμοιβή σε όλους, ανεξάρτητα 
από το πόσους ασθενείς εγγράφουν.

Σεξιστική επίθεση Οικονόμου 
στην Αυγέρη

Στην αρχή της συνεδρίασης σημειώ
θηκε επεισόδιο με πρωταγωνιστή τον 
γνωστό για τις προσβλητικές ίσο δηλώ
σεις Βασίλη Οικονόμου, που επιτέθηκε με 
απρεπείς χαρακτηρισμούς στη Δώρα Αυ
γέρη. Το επεισόδιο ξεκίνησε όταν οι βου
λευτές διαμαρτ υρήθηκαν για τον πυκνό 
προγραμματισμό των συνεδριάσεων για 
το νομοσχέδιο. Ο πρόεδρος της Επιτρο
πής Κοινωνικών Υποθέσεων επιτέθηκε 
στην αναπληρώτρ ια τομεάρχη Υγείας του 
ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. κατηγορώντας την πως 
δεν έρχεται συχνά στην Επιτροπή και 

πως θέλει να δημιουργήσει εντυπώσεις.
«Λυτά εκεί που σας παίρνει, κυρία μου. 

Είσαι για πολύ μεγάλο... να σε ακούσου
με και να γελάμε. Εσύ δεν δικαιούσαι να 
ομιλείς γιατί είσαι ανύπαρκτη στην Επι
τροπή» ήταν ίο αδιανόητο σεξιστικό σχό
λιο του βουλευτή της Ν.Δ,, μετηΔ. Λυγε
ρή να ζητά να γίνει μομφή εναντίον του.

«Ο κ. Οικονόμου, ο άνθρωπος που 
πρόσβαλε τους πολίτες αποκαλώνιας 
τους τζαμπατζήδες, σήμερα φρόντισε να 
επιβεβαιώσει ότι δεν έχει όρια στη χυδαι
ότητα του. Είσαι για πολύ μεγάλο...’ είπε 
στη βουλευτίνα του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Δώρα 
Λυ γέρ π κάνοντας ανάλ ο γες χε ιρονομίες» 
τόνισε ο ΣΥΡΙΖΑ-Π,Σ. Το κόμμα της 
αξιωματικής αντιπολίτευσης επισήμανε 
ότ ι« ο σεξιστικό ς οχετός το υ κ. Οικονόμου 
θα έπρεπε να σημάνειτην αυτόματη απο
πομπή του από την Κοινοβουλευτική 
Ομάδα της Ν.Δ. Απαιτούμε ο κ. Μητσο- 
τάκης να πιχιξει άμεσα το αυτονόητο».
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